
*Photos are for reference only 圖片只供參考
*Valid until 31 December 2026 有效日期至2026年12月31日
*The above offers are not applicable during festive days and fireworks display nights 以上優惠並不適用於特別節日及煙花夜
*Wedding Ceremony must be completed before 5:00pm 任何有關結婚典禮儀式需於下午5時前完結
*Harbour Plaza Metropolis reserves the right to change or cancel the above offer without prior notice.
  In case of any disputes, Harbour Plaza Metropolis reserves the right of final decision.
  都會海逸酒店保留以上優惠之最終決定權，優惠條款及細則如有任何更改，恕不另行通知。

都會天際花園結婚典禮及雞尾酒會套餐2026

Sky Garden Sky Garden 
Wedding Ceremony & Cocktail Package 2026Wedding Ceremony & Cocktail Package 2026

港幣淨價HK$88,888 net

Experience the height of urban romance in our Sky Garden, a breathtaking haven in the city that offers an expansive 270-
degree full stunning view of Victoria Harbour, and a beautifully landscaped Sky Garden—an exquisite backdrop for
couples seeking unforgettable wedding moments. From romantic toasting beneath the blue sky to intimate Wedding
ceremonies surrounded by sweeping city and harbour panoramas, every detail of this elevated sanctuary sets the stage
for love.
作為城中罕有、真正獨覽270度無遮擋維港全海港景觀與專屬空中花園的酒店，結合精緻園林設計與壯麗海景，為婚禮慶
典打造銘記一生的完美舞台。從被城市脈動與維港碧海環繞下的證婚儀式，到每一個精心安排的細節，都讓您和摯愛享受

浪漫氛圍。每一刻都因天際花園的非凡高度與視野昇華為傳奇篇章。讓自然光為新娘的婚紗鍍上金邊，讓璀璨都會景色見

證幸福時刻。無論是何種形式的婚禮慶祝，我們的都會天際花園將為您的特別日子打造一段真正永恆的體驗。

Privileges include 套餐優惠包括︰
Use of Sky Garden for 3 hours (Duration: 9:00am – 12:00nn / 2:00pm – 5:00pm)

        使用都會天際花園3小時 (場地使用時間︰上午9時至中午12時 或 下午2時至5時)
Theatre set up for 60 persons 劇院式座位60個
2 hours cocktail reception for maximum 60 persons 2小時雞尾酒會，最多60人

Tel 電話: (852) 3160 6815     Fax 傳真: (852) 3160 6920     Email 電郵: catering.hpme@harbour-plaza.com More detailsMore details
更多詳情更多詳情

More details
更多詳情

Inclusive of 10% service charge & maximum for 60 guests 已包括加一服務費及最多供60人使用


